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Aika  18.2.2025 klo 20.00 
Paikka  Meet 
 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Patricia Vikström (PV, varapuheenjohtaja) 
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta), poistui klo 21.24  
Kanerva Ahonala (KA, harrastevaliokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta), poistui klo 21.47  
Michaela Suomi (MS, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
 

Poissa Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Viivi Kallio (VK, varajäsen) 
Sanna Elfving (SE, SIHY:n Hevosen hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (DB, SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei 
äänestysoikeutta) 
 

 
ASIAT 

1. Kokouksen avaus 
• SU avasi kokouksen klo 20.04. 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Kokous hyväksyi esityslistan.  

4. Kokouksen 2/2025 pöytäkirjan ja 3/2025 pöytäkirjan hyväksyminen. 
• Pöytäkirjat hyväksyttiin. 

5. Talousasiat (MK) 
• Tilin saldo 49 536,35 e 
• 14.2.2025   32 900 e saatu SRL:ltä jäsenmaksut 
• Tilinpäätös 2024 tekeillä. Tulos on miinuksella. 
• VA julkaisi rahastonhoitajan hakuilmoituksen websivuilla ja somessa 12.2.2025. 

• Kolme hakemusta jo saatu toistaiseksi. 
• Odotetaan, että seuraava lehti ilmestyy, koska ilmoitus on myös lehdessä. 

6. Urheiluvaliokunta (NK) 
• Maajoukkueen johtajapaikat on saatu täytettyä. Ks. kohta 12. Muualla päätetyt asiat. 
• Aluemestaruuskilpailut 2025 (23.-24.8.2025) 

• Jalkur järjestää omien kisojensa yhteydessä. 
• ESRA on hyväksynyt kisat. 

• SM-kisat 10.-13.7.2025 
• Tuomarit 

SU: FEIF-konferenssissa on alustavasti tiedusteltu Sophie Kovacilta (Saksa) pääsisikö hän, ja 
myös Fi Pugh (UK) on ilmaissut kiinnostuksensa.  

• TT kyselee tuomareita, jos saataisiin joku MM-kisoissa tuomarina toimiva tuomari SM-kisoihin. 
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• Keskusteltiin, että tuomarien FEIF-seminaarimatkaa varten haettava tuki maksetaan vasta matkan jälkeen ja 

kun matkan tieto on jaettu. Aikaraja tiedon jakamiselle voisi olla 3 kk. 
• Tuomareiden lisenssipäivitysseminaari pidetään etäluentona, jonka alkuosa on kaikille avoin. Avoimeen 

osuuteen voidaan myydä lippuja esim. SIHY Shopin kautta.  
• Paikalliskerhokysely maaliskuussa ja paikalliskerhokokous huhtikuussa. (PV) 
• FB:n paikalliskerhoryhmä pitää siivota, jotta sieltä saadaan sellaiset jäsenet pois, jotka eivät ole enää 

paikalliskerhojen hallituksissa. SU antaa UV:n Lotta Kauhaselle admin-oikeudet ko. ryhmään. Hän voi siivota 
ryhmän. 

• HIHS 2026 
• HIHS-organisaatio haluaa järjestää kisat (V1 ja T1)  kahtena päivänä. 
• Haluavat hyväksymisemme maaliskuussa 2025. 
• Haluavat kuitenkin meiltä asiantuntijatiimin ja vapaaehtoisia rakentamaan baanaa. 

7. Jalostusvaliokunta (SM) 
• Molemmat tuomarit on kontaktoitu ja vahvistettu, että ovat tulossa.  

• Tuomarit: Fridrik Mar Sigurdsson ja William Flügge 
• Tuomarit tekevät mittaukset eli emme tarvitse ringmasteriä ja saamme hieman helpotusta budjettiin. 
• Fridrik Mar Sigurdsson hoitaa 30.6. nuorten hevosten näyttelyn Pohjois-Savossa. Päänäyttelyn paikaksi on 

vahvistettu Orimattila. 
• Seuraavaksi pitää katsoa ja ehdottaa tuomareille lentoja. 
• Hippoksen palaveri on ma 24.2., missä sovitaan kustannusten jaosta. 

8. Koulutusvaliokunta (JTR) 
• Passikurssi on tulossa täyteen. 
• Pohjois-Suomessa SIHY kilpailee jäsenistä Ruotsin islanninhevosyhdistyksen (Kiirunan paikalliskerhon) 

kanssa.  
• Tapahtumia Pohjois-Suomeen? 
• Yhteistyötä Ruotsin yhdistyksen kanssa? 

• Kaustisten opiskelijaryhmälle kysely. 
• Kaustisella ei oteta tällä hetkellä lainkaan aikuisopiskelijoita. 
• Nyt uusi ryhmä aloittaa joka toinen vuosi.  
• JTR ottaa yhteyttä Kaustisille ja kysyy mikä on tilanne. 

9. Harrastevaliokunta (KA) 
• Webinaarivarausten tilanne (seuraavat webinaarit) 

• 20.3. Jalostusnäyttelyasiaa (JV) (siirtyi ti 18.3. päivältä saman viikon torstaille) 
• 15.4. Sääntömuutokset (UV) 
• 20.5. Kesäihottuma (HHT) 
• 17.6. Ratsastuksen peruspilarit — perusratsastus ja lajitekniikka (Mari ja Arnella 

• Lehden tilanne ja budjetti 
• Taloudellinen tilanne on, että tämän vuoden 2. numeron jälkeen olisi hyvä siirtyä digilehteen. 
• MK esitteli lehtilaskelmat 

• vaihtoehto 1:  2 painettua ja 2 sähköistä. Plussalla 1384 e 
• vaihtoehto 2: 4 sähköistä lehteä. Plussalla 9404 e. 

• Tämä on kuitenkin asia, joka pitää antaa jäsenistön päätettäväksi. 
• Laskelma pitää avata jäsenistölle. 
• Olisi hyvä tehdä yksi sähköinen lehti malliksi, TT ja HL voisivat ehkä tehdä. KA pyytää 

Ruotsista heidän sähköiseen lehteensä linkin. 
• Mahdollinen ylijäämä pitäisi käyttää harrastajien hyväksi huomioiden kuitenkin se, että 

saadaan tappiokierre katkaistua. 
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• Lehden ALV aiheuttaa hankaluuksia, koska Grano (painotalo) tarvitsee vastauksen painoasiaan 

ennen kevätkokousta.  
Kokous päätti, että teemme Granolle ilmoituksen, että menemme ALV:lla ja pyrimme 
siirtymään sähköiseen lehteen 2. numeron jälkeen. 

• Nuorisoleirille hiukan erilainen konsepti eli voisi osallistua ilman hevostakin. Tälle voisi hakea ESRA:n tukea. 
Kokous päätti, että haetaan ESRA:n tukea tätä varten. 

• Hevoset Espoossa 
• Jos osastopaikka on mahdollista saada, sellainen otetaan. 
• KA ja VA mukana järjestelyissä.  
• Saara Suutarla UV:sta hoitaa passikisa-asiaa. 

• Uutiskirjeen aikataulu (VA) 
• 1/2025   vk 9 

2/2025   vk 28 
3/2025   vk 44 
4/2025   vk 51 

• Hevoset messut 12.-13.4.2025 
• SU on Hevoset messujen päävastuullinen. 

10. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SE) 
• Koska SE ei ollut mukana kokouksessa, kokous päätti, että tässä kohdassa 10., olevat asiat käsitellään FB-

ryhmässä.  
• Talliluokitusjärjestelmään on harkittu lisäkriteereitä, joissa laajennettaisiin vaatimuksia hevosen 

hyvinvointiin liittyviin perusasioihin. Asiasta on keskustelua johtokunnan FB-ryhmässä 12.2. eteenpäin. 
11. Yhteistyöjärjestöt 

• SRL – ei asioista. 
• FEIF – ei asioita 
• ESRA 

• ESRA Gaala 22.3 Vantaalla. Tilaisuudessa palkitaan alueranking-parhaat. Haluammeko palkita 
myös muita ansiomerkillä tai kunniakirjalla, esim. FEIF:n harmoonisen ratsastuksen listalle 
päässeet suomalaiset. Mutta meidän on maksettava palkittavien sisäänpääsymaksut. 14.3 
mennessä ilmoitettava ESRA:lle. NK selvittää, jos voisi edustaa SIHY:ä gaalassa. 

• NIHC 
• Seuraava kokous 2.3.2025. SU osallistuu. 

12. Muualla päätetyt asiat 
• Maajoukkuejohtajiksi vuodelle 2025 on valittu Jenni Kurki ja Sanni Kosonen. 

• Johanna Korpi on hakenut mukaan HHT:en. HTT puoltaa hakemusta (keskustelua FB-ryhmässä 30.1.2025).  
• Kokous hyväksyi tämän. 

13. Muut asiat 
• Varaston siirto tehdään 22.3.2025. 

• Siirron hoitavat PV, MK ja SS (SS UV:sta) 
• SU tehnyt vanhan varaston irtisanomisen sähköisesti. 

14. Seuraava kokous 
• SIHY johtokunta 5/2025 18.3.2025 Meet klo 20.00 

15. Kokouksen päättäminen 
• SU päätti kokouksen 21.59 
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______________________________________ _________________________________________ 

Silvia Ufer, puheenjohtaja   Virpi Aho, sihteeri 

 
 
 

 

 


